
Referat af Bestyrelsesmøde d. 2. januar 2025 

Tilstede: Mimi, Shirley, Rezkar, Charlotte og Eva 

 

1 Vi gennemgik budget, hvilke poster der var vigtigst at sætte penge af på bla. Elevatorer, 
dørtelefoner da der er en del problemer med dem. Der var forslag om at sætte penge af til 
nyt komposithegn ved containerstation, evt, maling af vinduer ved nr. 29 og 31 da der 
næsten ingen maling er tilbage oppe på 2. sal. Rezkar vil gerne have tilbud på dørtlf. I nr. 
33 vi har allerede fået et som vi har afvist på kr. ca. 32000,-kr.  Vi har allerede et tilbud fra 
Brabo vedr. maling af alle vinduer ved 29 og 31 det er på omkring 209.000,- kr. Eva 
undersøger hos Bjarke om det skal op på generalforsamling når det drejer sig om så stort 
et beløb. 

Eva undersøger med HTK om man overhovedet må låse ind til containerne. 

Eva spørger Bjarke om der er en beløbsgrænse for vedligeholdelsesarbejder? Før de skal 
godkendes på en generalforsamling først. 

2 Fibernet vi går med global Connect Rezkar kontakter Jesper som vil lave et oplæg til 
generalforsamlingen, samt deltager i vores næste bestyrelsesmøde 

Forslag til Generalforsamling d. 2. april 2025 eller d. 8. april 2025 Eva skriver til Bjarke. 

3 Der er indkaldt til bestyrelsesmøde i grundejerforeningen d. 27. februar 2025 Rezkar 
deltager. 

4. Vedr. indbrud i nr. 25 der har været en del korrespondance med beboer, Eva følger op 
på sagen med tømrer. 

5. Desværre har vi haft drenge i kælderen igen der både ryger og sniffer og der er skrevet 
SKB på væggen, hvilket kan være tegn på begyndende bande, Rezkar kontakter HTK 
SSP samt politiet. 

6. Brabo vi er ikke helt med de laver her. Eva skriver til Per at vi gerne vil have et møde 
hvor både Mimi, Charlotte og Eva deltager. 

 


